

Mr. Saif Al Tunaiji
Head of Issuance and Disclosure Dept.
Securities and Commodities Authority

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head of Listed Companies Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange

Date: 10/04/2017

O/R: L/NA/07/04/17

Dear Sir,

Subject: Agthia Entering a Joint Venture to Distribute Forage Products in the UAE and GCC

Agthia Group PJSC, is entering a joint venture with Anderson Hay & Grain Co. Inc., the number one hay exporter of the United States of America. A Joint Venture (the legal entity) will be formed once the legal process is completed. The objective of the JV would primarily be the import and distribution of Anderson's premium forage products in the UAE and throughout the rest of the GCC.

As part of Agthia's commitment to the food security program of the UAE, we are proud to launch "Agrivita Marabe" forage to complement our existing animal feed portfolio in line with our strategy of providing superior quality feed solutions for the livestock of the Country.

The partnership with Anderson is a sign of our commitment for adding value for the shareholders of Agthia. Our combined strength will provide a solid supply and distribution channel in the UAE and the other GCC markets.

Thank You and Kind Regards,

Namir El Aridi
Company Secretary



السيد/ سيف الطنجي المحترم،،،
رئيس إدارة الإصدار والإفصاح
هيئة الأوراق المالية والسلع

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم،،،
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

التاريخ: 2017/04/10

المرجع: ن/ا/07/04/17

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: توقيع مجموعة أغذية إتفاقية مشتركة لتوزيع منتجات الاعلاف في الامارات ودول الخليج

تعلن مجموعة أغذية ش.م.ع أنها بصدد توقيع إتفاقية مشتركة مع شركة أندرسون للعلف والحبوب، الشركة الأولى في تصدير العلف على صعيد الولايات المتحدة الأمريكية. سوف يتم تأسيس المشروع المشترك (الكيان القانوني) بعد الإنتهاء من الإجراءات القانونية المطلوبة. الهدف من هذه الإتفاقية في الدرجة الأولى هو استيراد منتجات الاعلاف ذات الجودة العالية التي تنتجها شركة أندرسون وتوزيعها في الامارات العربية المتحدة وباقي دول مجلس التعاون الخليجي.

تفخر مجموعة أغذية بطرح منتج العلف الجديد باسم "اجريفيتا المرابع" وذلك كجزء من التزامنا بدعم برنامج الأمن الغذائي بهدف استكمال محفظة العلف الحيواني لدى المجموعة وتماشياً مع استراتيجيتنا لتقديم حلول غذائية إستثنائية لثروة المواشي في الدولة.

إن الشراكة مع شركة أندرسون ما هي إلا علامة على التزامنا بإضافة قيمة لمساهمي مجموعة أغذية. إن قوتنا المشتركة ستوفر قناة صلبة للتوريد والتوزيع في أسواق دولة الامارات العربية المتحدة وباقي دول مجلس التعاون الخليجي.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،

نمير العريضي
مقرر مجلس الادارة

